



Hong Kong 香港

Limited Company, Partnership, Trading Name Registration Form

有限公司、合夥企業及商業名稱登記表

Doing business under a Limited Company, Partnership or Trading Name. 以有限公司、合夥企業及商業名稱申請。

(Note: Please complete form in English 注意：請用英文填寫此表格。)

Distributor Information 直銷商資料

Distributor Number 直銷商號碼

Surname, First, Initial 姓名(先姓後名)

Grid for Surname, First, Initial

Correspondence Address 通訊地址

Grid for Correspondence Address

Grid for Correspondence Address

USANA Hong Kong Limited USANA香港有限公司
Unit 2504-06, 25/F, World Trade Centre,
280 Gloucester Rd, Causeway Bay, Hong Kong.
香港銅鑼灣告士打道280號世界貿易中心25樓2504至2506室
Distributor Service Phone 直銷商服務電話：2162 1888
Order Express Phone 訂購電話：2162 1880
Order Express Fax 訂購傳真：2162 1800

Grid for Home Tel. No.

Home Tel. No. 住宅電話號碼

Grid for Office Tel. No.

Office Tel. No. 公司電話號碼

Grid for Mobile Phone

Mobile Phone 手提電話號碼

Grid for Fax Number

Fax Number 傳真號碼

E-mail 電郵地址

This agreement explains the rights and obligations which will exist between you and USANA H.K.Ltd. 本協議解釋你與USANA香港有限公司之間的關係所涉及的權利及責任。

1. Type of business entity (check box) 商業實體性質(請在適當方格加「✓」):

- Proprietorship doing business under an assumed name (complete question #2) 以擁有稱號的獨資企業形式經營業務(請填妥下面第2項)
Limited Company (complete question #3) 有限公司(請填妥下面第3項)
Partnership (complete question #4) 合夥企業(請填妥下面第4項)

2. I/We wish to do business as a USANA Independent Distributor in Hong Kong using the name: 本人/我等意欲以下列名義在香港經營USANA獨立直銷商業務:

Name 姓名: Signed 簽署: Date 日期:

Name 姓名: Signed 簽署: Date 日期:

3. Name of Limited Company 有限公司名稱:

Name & HK ID Card No. of Directors, Owners/ Stockholders (Attach a complete list of HK ID Card No./ BR No., Name, Address and Phone).

董事及東主/股東姓名及身份證號碼(請附上完整的名單, 詳列身份證/商業登記證號碼, 姓名及地址、電話號碼)

Resolved that \_\_\_\_\_ is authorized to enter into a distributor agreement with USANA H.K. Ltd and to sign any documents necessary to conduct business with USANA H.K. Ltd. We certify that this resolution has been adopted by the Board of Directors of \_\_\_\_\_ (name of Company) and shall continue in effect until rescinded by resolution duly adopted by the Board of Directors of this Company and notice of which in writing signed by the Chairman of this Company shall have given to and received by USANA H.K. Ltd

決議授權 \_\_\_\_\_ 與USANA香港有限公司簽訂直銷商協議, 並與USANA香港有限公司簽署經營業務所必須的一切文件。我等謹此證明上述決議已經 \_\_\_\_\_ (公司名稱) 的董事會通過, 並將繼續維持有效, 直至本公司董事會另行通過議決撤銷本決議為止, 而本公司主席所簽署的有關書面通知已發予USANA香港有限公司並由USANA香港有限公司收受。

4. Name of Partnership 合夥企業名稱:

Agreement 協議

We declare that we have formed a Partnership under an agreement dated \_\_\_\_\_, known as \_\_\_\_\_ (name of partnership) for the purpose of conducting business as a USANA Independent Distributor. We certify that the names, addresses, and phone numbers of the partners in this partnership are as follows.

我等謹此聲明, 我等已於 \_\_\_\_\_ 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日達成協議, 成立合夥企業 \_\_\_\_\_ (合夥企業名稱), 目的為以此企業名義經營USANA獨立直銷商業務。我等謹此證明上述合夥企業的合夥人姓名、地址及電話號碼已詳列於下:

Table with 4 columns: HK ID Card No./ BR No., Name of Partners, Address, Phone Numbers

These partners are authorized to sign any document necessary to conduct business with USANA H.K. Ltd and are liable for all contracts entered into with USANA H.K. Ltd by the partnership both jointly and separately.

該等合夥人已獲授權與USANA香港有限公司簽署經營業務所必須的一切文件, 並須對合夥企業與USANA香港有限公司所簽訂的全部合約共同及各別承擔法律責任。

Partners' Signature 合夥人簽署

Date 日期

Signature and Date lines